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Protokół nr XLI/17 

 sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 28 grudnia 2017 r. w Domu Kultury w Chmielniku, 

 ul. Starobuska 10, sala konferencyjna 

w godzinach od 15:00 do około 16:50. 

 

 

1. 

a) Otwarcie sesji 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku Sławomir Wójcik, 

który przewodniczył obradom. Przewodniczący Rady powitał członka Zarządu Powiatu 

Kieleckiego Marka Kwietnia, radną Powiatu Kieleckiego Irenę Gmyr,  radnych do Rady 

Miejskiej w Chmielniku, sołtysów, kierowników gminnych oraz ponadgminnych jednostek 

organizacyjnych, pracowników Urzędu oraz Burmistrza Pawła Wójcika. 

 

Lista obecności sołtysów na XLI sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) Stwierdzenie kworum 

 

Lista obecności radnych na sesji dnia 28 grudnia 2017 r. stanowi załącznik do protokołu. 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 10 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych).  

Nieobecni w tym czasie byli radni Grzegorz Wesołowski, Jarosław Olesiński,  

Urszula Piwońska, Piotr Mołas i Stanisław Ściana.  

Stanowiło to wystarczające kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

W czasie obrad na sesję przybyli radni Piotr Mołas i Stanisław Ściana. 

Ostatecznie w sesji brało udział 12 radnych. 

Stanowiło to wystarczające kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

W tym momencie na salę obrad wszedł radny Piotr Mołas. Od tego momentu  

w sesji brało udział 11 radnych. 

 

c) przyjęcie protokołu z XL sesji 

 

Protokół z XL sesji został przyjęty jednogłośnie, 11 głosów ZA. Nie wniesiono uwag  

i poprawek. 

Protokół z XLI sesji zostanie sporządzony przez Adama Pietrzyka - inspektora ds. obsługi 

Rady Miejskiej i Magdalenę Piwowarską – pracownika Wydziału Administracji i Promocji. 
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d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad XLI sesji. 

 

Proponowany porządek obrad XLI sesji został przyjęty jednogłośnie. 11 głosów ZA. Nie 

wniesiono uwag i poprawek. 

 
 

2. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

 

Przed złożeniem sprawozdania, Burmistrz Paweł Wójcik wręczył zaświadczenie 

potwierdzające wybór na sołtysa Sołectwa Celiny Nowe Ewie Pawlik. Wybory na Sołtysa 

Sołectwa Celiny Nowe odbyły się 17 grudnia 2017 roku. Burmistrz pogratulował nowej Pani 

Sołtys wyboru oraz życzył pomyślności dla mieszkańców sołectwa. Sołectwo rozpocznie 

swoje funkcjonowanie z dniem 1 stycznia 2018 roku. 

 

Następnie Burmistrz wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej wręczył Justynie 

Kwiatkowskiej, uczennicy Powiatowego Zespołu Szkół  w Chmielniku, stypendium 

przyznane w ramach Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionej Młodzieży 

z terenu Miasta i Gminy Chmielnik. 

 

Na początku swojego sprawozdania Burmistrz poinformował, iż Gmina Chmielnik otrzymała 

prestiżowe wyróżnienie certyfikat ,,Samorządowego Lidera Edukacji”, przyznany przez 

zespół ekspertów reprezentujących środowiska naukowe. Do uzyskania tej nagrody gmina 

musiała aplikować oraz wykazać, że poziom edukacji jest coraz wyższy. Certyfikat 

potwierdza, iż  Gmina Chmielnik podejmuje efektywne, innowacyjne, nowatorskie oraz 

znaczące społecznie działania w dziedzinie lokalnej polityki edukacyjnej i zarządzania 

oświatą. Ponadto, gmina w sposób szczególny dba o rozwój szkolnictwa i wyróżnia się pod 

względem wsparcia dla środowisk oświatowych, inwestycji w edukację i jej infrastrukturę 

oraz wdraża nowoczesne formy i metody kształcenia dzieci i młodzieży. W ankiecie zostało 

wskazane kilka punktów, nad którymi samorząd musi jeszcze pracować, aby ten certyfikat 

utrzymać. Burmistrz złożył podziękowania dla wszystkich dyrektorów szkół z naszego terenu, 

Sekretarzowi Gminy i innym pracownikom Wydziału Oświaty.  

Burmistrz oznajmił, że złożony wniosek na dofinansowanie montażu instalacji odnawialnych 

źródeł energii, przeszedł już ocenę formalną. W dniu 22 grudnia br. gmina otrzymała 

pozwolenie na budowę Zespołu Placówek Oświatowych w Piotrkowicach. Oznacza to, że 

posiadamy komplet dokumentów. Był to jedyny element, brakujący do rozstrzygnięcia 

przetargu na roboty budowlane w zakresie realizacji tego zadania. Ze względu na okres 

świąteczny, termin składania ofert przetargowych został wydłużony do 8 stycznia 2018 roku. 

Dopiero po przeanalizowaniu ofert będziemy mogli przystąpić do prac wykonawczych.  

Trwają pracę termomodernizacyjne. W niektórych budynkach nie udało się tego zakończyć  

w tym roku, dlatego zadanie to zostało przeniesione na następny rok. Jest to wykazane  

w projekcie uchwały w sprawie zmian budżetu, który dzisiaj będzie procedowany.  

Po przeprowadzonym postępowaniu w trybie „in-house” została zawarta umowa na 

utrzymanie czystości i porządku w mieście Chmielnik na 2018 rok z Zakładem Usług 

Komunalnych w Chmielniku sp. z o.o. Wartość umowy wynosi 543 tys. złotych brutto. 
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Burmistrz zakomunikował, że Gmina Chmielnik realizuje projekt „Razem przeciwdziałamy 

zjawiskom patologii oraz chronimy dzieci i młodzież w tym zapobiegamy i walczymy 

z dopalaczami w gminie Chmielnik”. W ramach projektu odbył się konkurs, którego 

rozstrzygnięcie  odbyło się  w Chmielnickim Centrum Kultury. Duże zaangażowanie dzieci  

i młodzieży przyczyniło się do tego, że jedna z prac otrzymała akceptację do dalszych działań 

promocyjnych. Wyżej wymieniony projekt przewidywał instalację systemu monitoringu 

wizyjnego w czterech gminnych obiektach t.j. Samorządowym Przedszkolu w Chmielniku, 

Szkole Podstawowej w Chmielniku w Filii  w Suchowoli, Świetlicy w Przededworzu oraz 

Śladkowie Małym.  

Następnie Burmistrz poinformował, że delegacja z Urzędu Miasta i Gminy Chmielnik wraz  

z Wojewodą Świętokrzyskim złożyła wizytę oraz życzenia z okazji 106. urodzin Mariannie 

Gocoł z Sędziejowic. Jest to jedna z najstarszych osób w województwie świętokrzyskim.  

 

Następnie Sławomir Wójcik przedstawił sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej  

w Chmielniku od ostatniej sesji czyli od 16.11.2017 r. do 28.12.2017 r. 

 

W tym okresie odbyły się posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Chmielniku: 

22.11.2017 r. – Komisja Rewizyjna, 

22.11.2017 r. – Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

23.11.2017 r. – Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

07.12.2017 r. – Komisja Statutowo -  Regulaminowa, 

14.12.2017 r. – Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego, 

19.12.2017 r. – Komisja Oświaty, Kultury oraz Zdrowia i Spraw Społecznych, 

27.12.2017 r. – Komisja Statutowo – Regulaminowa, 

28.12.2017 r. – Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Ponadto radni uczestniczyli w: 

17.11.2017 r. – spotkaniu z Parlamentarzystami: posłanką Anną Krupką, posłem Bogdanem 

Latosińskim i senatorem Krzysztofem  Słoniem, 

18.11.2017 r. – wycieczce do Sandomierza, projekt ,,Świętokrzyskie Oczami Seniora”, 

25.11.2017 r. – Jubileuszu pożycia par małżeńskich, 

27.11.2017 r. – spotkaniu z przedsiębiorcami z terenu Gminy Chmielnik, 

12.12.2017 r. – spotkaniu opłatkowym Chmielnickich Seniorów, 

13.12.2017 r. – przedświątecznym spotkaniu z grupą dzieci ze Śladkowa Małego, 

15.12.2017 r. – spotkaniu Wigilijnym z mieszkańcami Grabowca, 

16.12.2017 r. – spotkaniu Wigilijnym z mieszkańcami Celin, 

16.12.2017 r. – spotkaniu Świątecznym z mieszkańcami Piotrkowic, 

17.12.2017 r. – spotkaniu Opłatkowym z członkami Towarzystwa Miłośników Ziemi  

  Chmielnickiej, 

18.12.2017 r. – spotkaniu świąteczno - noworocznym z pracownikami Samodzielnego  

  Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej z Chmielnika, Piotrkowic  

  i Sędziejowic. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku rozpoczął procedowanie kolejnych punków 

porządku obrad. 

 

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmian do Statutu Miasta i Gminy Chmielnik, 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 11 

radnych (11 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XLI/351/2017 w sprawie zmian do Statutu Miasta i Gminy 

Chmielnik głosowało 11 radnych.  Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) nadaniu statutu sołectwu Celiny, 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 11 

radnych (11 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XLI/352/2017 w sprawie nadaniu statutu sołectwu Celiny 

głosowało 11 radnych.  Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

c) zmian w Statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w  Chmielniku, 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 11 

radnych (11 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XLI/353/2017 w sprawie zmian w Statucie Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w  Chmielniku głosowało 11 radnych.  Głosów 

PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 
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d) trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych szkół, przedszkoli 

i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie gminy Chmielnik, trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu i sposobu 

rozliczania wykorzystania dotacji, 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 11 

radnych (11 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XLI/354/2017 w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych i niepublicznych szkół, przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych na terenie gminy Chmielnik, trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 

ich pobrania i wykorzystania oraz terminu i sposobu rozliczania wykorzystania dotacji 

głosowało 11 radnych.  Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

W tym momencie na salę obrad wszedł radny Stanisław Ściana. Od tego momentu  

w sesji brało udział 12 radnych. 

 

 

e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu między ulicami Mickiewicza i Dygasińskiego w Chmielniku, 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Danutę Hanszkę – Naczelnika Wydziału 

Budownictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 

radnych (12 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XLI/355/2017 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu między ulicami  

Mickiewicza i Dygasińskiego w Chmielniku głosowało 12 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

f) uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy Chmielnik na lata  

2017 – 2020, 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Agnieszkę Jurecką – Paluch – podinspektora ds. 

ochrony środowiska w Wydziale Budownictwa i Ochrony Środowiska i przedstawiciela 

Firmy GreenLynx. 
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Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 

radnych (12 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XLI/356/2017 w sprawie uchwalenia Programu Ochrony 

Środowiska dla Miasta i Gminy Chmielnik na lata 2017 – 2020 głosowało 12 radnych. 

Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

g) zmiany Uchwały nr XXXII/282/2017  Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 15 maja  

2017 r. w sprawie w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Miasta i Gminy Chmielnik, 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Beatę Szpejnę – podinspektora ds. ochrony 

środowiska w Wydziale Budownictwa i Ochrony Środowiska 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 

radnych (12 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XLI/357/2017 w sprawie zmiany Uchwały nr XXXII/282/2017  

Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 15 maja 2017 r. w sprawie w sprawie uchwalenia 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Chmielnik głosowało 

12 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

h) zmiany Uchwały nr XXXII/283/2017 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 15 maja 2017 r. 

w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Beatę Szpejnę – podinspektora ds. ochrony 

środowiska w Wydziale Budownictwa i Ochrony Środowiska 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 

radnych (12 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XLI/358/2017 w sprawie zmiany Uchwały nr XXXII/283/2017 

Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 15 maja 2017 r. w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów głosowało 12 radnych. Głosów 

PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 
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i) przyjęcia Aneksu nr 1 do Programu Rewitalizacji dla Gminy Chmielnik na lata 2016 – 

2023, 

 

Projekt został omówiony przez Annę Paluch – podinspektora ds. projektów strukturalnych  

w Wydziale Inwestycji i Projektów Strukturalnych. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 

radnych (12 radnych było obecnych na sali obrad). ZA podjęciem uchwały nr XLI/359/2017 

w sprawie przyjęcia Aneksu nr 1 do Programu Rewitalizacji dla Gminy Chmielnik na lata 

2016 – 2023 głosowało 12 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie 

było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

j) zapewnienia warunków do osiedlania się w Gminie Chmielnik jednej rodzinie polskiego 

pochodzenia w ramach repatriacji, 

Projekt uchwały został omówiony przez Zbigniewa Zarzyckiego – Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 

radnych (12 radnych było obecnych na sali obrad). ZA podjęciem uchwały nr XLI/360/2017 

w sprawie zapewnienia warunków do osiedlania się w Gminie Chmielnik jednej rodzinie 

polskiego pochodzenia w ramach repatriacji głosowało 12 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

k) wydzierżawienia gruntów stanowiących własność Gminy Chmielnik, 

Projekt uchwały został omówiony przez Zbigniewa Zarzyckiego – Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 

radnych (12 radnych było obecnych na sali obrad). ZA podjęciem uchwały nr XLI/361/2017 

w sprawie wydzierżawienia gruntów stanowiących własność Gminy Chmielnik głosowało 12 

radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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l) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja Spółka 

Akcyjna z siedzibą w Lublinie, 

Projekt uchwały został omówiony przez Zbigniewa Zarzyckiego – Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 

radnych (12 radnych było obecnych na sali obrad). ZA podjęciem uchwały nr XLI/362/2017 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja 

Spółka Akcyjna z siedzibą w Lublinie głosowało 12 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

m) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja Spółka 

Akcyjna z siedzibą w Lublinie (Piotrkowice), 

Projekt uchwały został omówiony przez Zbigniewa Zarzyckiego – Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 

radnych (12 radnych było obecnych na sali obrad). ZA podjęciem uchwały nr XLI/363/2017 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja 

Spółka Akcyjna z siedzibą w Lublinie (Piotrkowice) głosowało 12 radnych. Głosów 

PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

n) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób 

bezdomnych, 

Projekt uchwały został omówiony przez Ewelinę Skuzę – Dyrektora Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Opieki Społecznej w Chmielniku. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 

radnych (12 radnych było obecnych na sali obrad). ZA podjęciem uchwały nr XLI/364/2017 

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla 

osób bezdomnych głosowało 12 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się 

nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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o) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w 2018 roku, 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego – Dyrektora Urzędu. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział  

12 radnych (12 radnych było obecnych na sali obrad). ZA podjęciem uchwały  

nr XLI/365/2017 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w 2018 roku głosowało 12 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

p) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2018 roku, 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego – Dyrektora Urzędu. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział  

12 radnych (12 radnych było obecnych na sali obrad). ZA podjęciem uchwały  

nr XLI/366/2017 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  

w 2018 roku głosowało 12 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH  

się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

q) programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie miasta i gminy Chmielnik w 2018 roku, 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego – Dyrektora Urzędu. 

Przewodniczący powitał przedstawicieli Stowarzyszenia Ochrony Zwierząt „Druga Radość” 

oraz zaprosił na posiedzenie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Przedstawicielka Stowarzyszenia N. C. oznajmiła, że w programie opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami znajduje się punkt, który informuję że w Gminie Chmielnik nie ma organizacji 

zajmujących się ochroną zwierząt. Zapytała czy w zaistniałej sytuacji może się spodziewać 

zmiany w tym zapisie. 

Przewodniczący powiedział, że jeśli zaistnieje taka potrzeba to odbędą się dyskusję na ten 

temat. W dacie przygotowania ww. projektu uchwały na naszym terenie nie funkcjonowała 

żadna organizacja, która zajmowałaby się ochroną zwierząt. Stowarzyszenie „Druga Radość” 

niedawno uzyskało wpis do rejestru sądowego KRS. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 
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Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział  12 

radnych (12 radnych było obecnych na sali obrad). ZA podjęciem uchwały  

nr XLI/367/2017 w sprawie programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy Chmielnik w 2018 roku 

głosowało 12 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

r) przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Chmielniku na 2018 rok, 

Projekt uchwały został omówiony przez Sławomira Wójcika – Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Chmielniku 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział  

12 radnych (12 radnych było obecnych na sali obrad). ZA podjęciem uchwały  

nr XLI/368/2017 w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej  

w Chmielniku na 2018 rok głosowało 12 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

s) zmian budżetu na 2017 rok, 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik 

Skarbnik do projektu wniosła poprawki. Poprawki zostały przyjęte jednogłośnie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt z naniesionymi poprawkami pod głosowanie.  

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych (12 radnych było obecnych na sali obrad). ZA 

podjęciem uchwały nr XLI/369/2017 w sprawie zmian budżetu na 2017 rok głosowało 12 

radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

t) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2017 – 2035, 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 

Skarbnik do projektu wniosła poprawki. Poprawki zostały przyjęte jednogłośnie.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt z naniesionymi poprawkami pod głosowanie.  

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych (12 radnych było obecnych na sali obrad). ZA 

podjęciem uchwały nr XLI/370/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
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Gminy Chmielnik na lata 2017 – 2035 głosowało 12 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

u) uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chmielnik na 2018 rok, 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 

Skarbnik do projektu wniosła poprawkę. Poprawka została przyjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały budżetowej oraz opinie Regionalnej Izby 

Obrachunkowej : 

- Uchwała nr 2759/2017 II Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Kielcach z dnia 7 grudnia 2017 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Miasta 

i Gminy Chmielnik na 2018 rok. 

- Uchwała nr 2760/2017 II Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Kielcach z dnia 7 grudnia 2017 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały Rady Miejskiej  

w Chmielniku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta i Gminy Chmielnik na 

2018-2035. 

- Uchwała nr 2761/2017 II Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Kielcach z dnia 7 grudnia 2017 r. w sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetu 

planowanego w projekcie uchwały budżetowej Miasta i Gminy Chmielnik na 2018 rok. 

Opinie stanowią załącznik do protokołu. 

Następnie Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Finansów  

i Rozwoju Gospodarczego. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Agnieszka 

Lenartowicz oznajmiła, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu na 2018 rok. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych o dyskusję w sprawie budżetu na 2018 rok.  

W ramach dyskusji, nikt nie zabrał głosu. Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag 

ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt z naniesioną poprawką pod głosowanie.  

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych (12 radnych było obecnych na sali obrad). ZA 

podjęciem uchwały nr XLI/371/2017 w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Chmielnik na 2018 rok  głosowało 12 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH 

się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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v) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2018 – 2035, 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 

radnych (12 radnych było obecnych na sali obrad). ZA podjęciem uchwały nr XLI/372/2017 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2018 – 2035 

głosowało 12 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

w) ustalenia kwoty dotacji przypadającej na jedną osobę będącą uczestnikiem lub 

pracownikiem Centrum Integracji Społecznej w Chmielniku w 2018 r. 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 

radnych (12 radnych było obecnych na sali obrad). ZA podjęciem uchwały nr XLI/373/2017 

w sprawie ustalenia kwoty dotacji przypadającej na jedną osobę będącą uczestnikiem lub 

pracownikiem Centrum Integracji Społecznej w Chmielniku w 2018 r. głosowało 12 radnych. 

Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

4. Interpelacje radnych. 

 

Nie zgłoszono żadnych interpelacji. 

 

5. Sprawy różne. 

 

Radna Agnieszka Lenartowicz zakomunikowała, że wraz z Radą Sołecką i Ochotniczą Strażą 

Pożarną proszą, aby w program uroczystości związany z obchodami 100-lecia Odzyskania 

przez Polskę Niepodległości wpisać umieszczenie tablicy upamiętniający pobyt Józefa 

Piłsudskiego w Pałacu w Śladkowie Dużym. Mieszkańcy podjęli działania zmierzające do 

usytuowania takiej tablicy przy wejściu na teren tego obiektu. 

 

Dyrektor Szpitala Powiatowego w Chmielniku Jolanta Rybczyk podziękowała Burmistrzowi 

oraz Radnym za okazane wsparcie w 2017 roku w wysokości 160 tys. złotych. Następnie 

omówiła  sytuację finansową szpitala. 

 

Członek Zarządu Powiatu Kieleckiego Marek Kwiecień poinformował o inwestycjach 

zrealizowanych na terenie Gminy Chmielnik z budżetu Powiatu Kieleckiego. Dodał, że 

budżet na kolejny rok został już przyjęty i większość środków będzie przekazana na poprawę 
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oświaty w naszym powiecie. W imieniu swoim oraz Starosty Kieleckiego podziękował za 

współpracę z radnymi i sołtysami.  

 

Burmistrz podziękował Radnej Agnieszce Lenartowicz za inicjatywę włączenia się do 

zorganizowania Święta Niepodległości w 2018 roku. Poinformował, że nasza gmina 

uczestniczy w projekcie ,,Niepodległa” i zaprasza wszystkie organizacje, stowarzyszenia oraz 

rady sołeckie włączenia się w obchody setnej rocznicy odzyskania przez Polskę 

niepodległości. Zachęcił do pozyskiwania dodatkowych pieniędzy w ramach regrantingu. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Wójcik podziękował radnym i samorządowi za działania na 

rzecz naszej gminy wciągu minionych lat. Nawiązał do budżetu oraz zaplanowanych 

inwestycji, które będą realizowane w 2018 roku. Przewodniczący podziękował za ciężką 

pracę wszystkim dyrektorom jednostek gminnych, sołtysom i organizacją. Złożył wszystkim 

życzenia z okazji nadchodzącego Nowego Roku 2018.  

 

6. Zakończenie obrad.  

 

Z powodu wyczerpania porządku obrad XLI sesji Rady Miejskiej, Przewodniczący Rady 

dokonał zamknięcia obrad dnia 28 grudnia 2017 roku. 

 

 

 

 

Sporządzili: 

 

 

Adam Pietrzyk 

 

 

Magdalena Piwowarska  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


